
 

Kada dijete ne  

smije boraviti u 

vrtiću... 

Nakon prestanka 

bolesti, roditelj 

izvještava odgojitelja 

od koje je 

bolesti 

dijete 

bolovalo. 

Liječnička potvrda po završetku bolesti je potrebna u slučaju zarazne bolesti, 
hospitalizacije te dužeg izbivanja iz dječjeg vrtića. 

Izuzetak su 

lijekovi za 

snižavanje 

tjelesne 

temperature i to 

samo u slučaju da 

dijete dobije visoku temperaturu 

tijekom boravka, a roditeljima treba 

duže vrijeme da dođu po svoje 

dijete.  

Ako dijete zbog neke kronične 

bolesti (epilepsija, šećerna bolest, 

astma...) mora uzimati lijekove, daje 

ih roditelj kod kuće—zbog toga je 

potrebno organizirati davanje 

terapije prije ili poslije boravka 

djeteta u vrtiću. Odgojitelj ih daje 

iznimno – u hitnim stanjima, ali uz 

prethodno pismeno uputstvo 

nadležnog liječnika i pismeno 

odobrenje roditelja.  
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LIJEKOVE U VRTIĆU NE DAJEMO! 
Ako je liječnik potvrdio da 

Vaše dijete boluje od bilo koje 

zarazne bolesti—vodene 

kozice, streptokokna upala grla 

(gnojna angina), šarlah, gripa, 

meningitis, mononukleoza, upala 

pluća, crijevne infekcije..., 

molimo Vas da, o tome, što 

prije obavijestite odgojitelja 

Vašeg djeteta. 

ZA RODITELJE... 



 

Bez obzira na stupanj ekonomskog 

razvoja društva, djeca koja pohađaju 

dječje ustanove  predškolskog tipa 

češće oboljevaju od određenih 

infektivnih bolesti. 

Stoga su prevencija i kontrola 

zaraznih bolesti u vrtićima od 

posebne važnosti.  

Odgovarajuća zdravstvena zaštita u 

takvim okolnostima zahtjeva 

suradnju djelatnika dječjih vrtića, 

pedijatara te posebno roditelja.  

Jedna od osnovnih mjera prevencije 

širenja bolesti je isključivanje 

bolesnog djeteta iz dječjeg 

kolektiva.  

 

 

 

 

Poštovani roditelji, 

u cilju očuvanja zdravlja Vašeg djeteta i 

zdravlja druge djece, molimo Vas da u vrtić ne 

dovodite djecu koja pokazuju bilo koji od 

sljedećih simptoma: 

 povišena tjelesna temperatura, dijete je 

neraspoloženo, neprekidno plače ili bilo koji 

simptom koji ukazuje na moguć razvoj težeg 

oblika bolesti 

 proljev ili povraćanje dva ili više puta u 

jednom danu 

 kožni osip uz promjenu ponašanja djeteta do 

potvrde liječnika da se ne radi o zaraznoj 

bolesti  

 bilo koje promjene na koži ili sluznicama 

(krastice na licu, u usnoj šupljini ili na 

tijelu...) do kraja liječenja ili potvrde 

liječnika da dijete može boraviti u vrtiću 

 

 ušljivost do kraja tretmana 

 konjuktivitis do kraja liječenja 

 ukočeni vrat 

 kašalj od kojeg dijete pocrveni ili 

poplavi, otežano ili ubrzano disanje, 

glavobolja, poteškoće kod gutanja ili 

bilo koji simptom bolesti koji 

onemogućava Vaše dijete da 

sudjeluje u odgojnim programima 

Smatra se, da kod bakterijskih upala, 

nakon 48 sati od početka terapije 

antibioticima dijete više nije zarazno za 

drugu djecu. Međutim, ono samo nije 

izliječeno i ako se takav vrati u skupinu 

postaje podložan novim infekcijama. 

Stoga bi bilo dobro da bolesno dijete 

ostane na kućnoj njezi što duže kako bi 

se što prije oporavilo.  

Bolest se snažno odražava na psihičko 

stanje djeteta, te je ono tada osjetljivije, 

ranjivije, traži blizinu 

svojih roditelja i najbližih. 

Ako se tijekom dana kod djeteta zapazi 

bilo koji od navedenih simptoma, 

odgojitelj je dužan OBAVIJESTITI 

RODITELJE  koji DOLAZE PO DIJETE, 

uz preporuku posjeta liječniku.  

Bolesno je dijete izvor 

zaraze pa se povećava 

rizik pobolijevanja 

ostale djece u skupini, 

a bolesno dijete zahtijeva više 

pažnje i njege koje mu 

djelatnici ne mogu pružiti, a da 

pri tom ne ugroze sigurnost i 

zdravlje druge djece.  Ako ga neoporavljenog vratite u kolektiv 

ono će se opet vrlo brzo razboljeti.  


